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ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ
Fidesz - Magyar Polgári Szövetség

Képviselőcsoportja

Dr. Szili Katalin
az Országgyűlés elnöke részére
Helyben

ürszeggyulés Hivatala
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1.

Tisztelt Elnök Asszony!

„Hogy értendő a szabad kapacitás a Motimnál Ii . ?" címmel a Házszabály 90. §-a alapján
kérdést kívánok benyújtani Dr. Persányi Miklós Környezetvédelmi és Vízügyi miniszterhez .
A kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter úr!

Néhány kérdésre - Ön így döntött, hogy - nem kíván válaszolni. Én viszont ezekre is
kíváncsi vagyok. A második körben a két első kérdés kimaradt, amelyekre kérem a szíves
véleményét, illetve három - hozzájuk tartozó - újabbakra is.

1 . Mi indokolta, hogy a MOTIM gyár körül elszennyeződött talaj és talajvíz
elszennyeződésének mentesítése, további szennyeződése megelőzése, kizárása helyett újabb
veszélyes anyagokat szállítanak, illetve kívánnak szállítani óvárra, és ki tudja, hogyan kezelik?

2 . Ön szerint, ha már vörösiszap elhelyezésre kapta a veszélyes hulladék lerakó az
engedélyt akkor nem csak a vörösiszap vonatkozásában lehet 200 000 m 3 szabad kapacitás?

3. Mi az indoka és miért foglalkozik a hatóság a szabad kapacitással, a tulajdonos is kérte a
szabad kapacitás kihasználását?

4. A környezetvédelmi törvény értelmében nem azért kell erőfeszítéseket tenni a
hatóságnak, hogy minél kisebb környezetterhelés érje az embereket és ne a vállalkozók érdekét
vegye figyelembe?

5 . Minden veszélyes hulladék lerakónak meg kell telni 100%-ban, még úgy is, hogy oda az
eredetileg tervezettől teljesen eltérő veszélyes anyagot kívánnak lerakni?

Várom megtisztelő válaszát.

Budapest. 2004. szeptember 18 .

Írásbeli kérdés

Dr. P rános
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